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Abstract (en)
The ink dosage device has an offset rotary printing unit. The color dosage of offset printing color is carried out in the offset rotary printing unit.
The offset rotary printing unit comprises a plate, rubber and impression cylinder, and is carried out by a rotating operating screen printer (1) with a
scraper (2), which lies inside. The color dosage takes place through a rotating operating screen printer with a scraper or multiple scrapers attached
to the lateral surface of the screen printer. Independent claims are also included for the following: (1) a method for operation of ink dosage device (2)
an offset inking system with an ink dosage device.

Abstract (de)
Zur Vereinfachung der Farbdosiereinrichtung in einem Offsetrotationsdruckwerk, das wenigstens einen Platten-, Gummi- und Gegendruckzylinder
umfasst, ist eine rotativ arbeitende Siebdruckeinrichtung (1) mit wenigstens einem innen anliegenden Rakel (2) vorgesehen. Die Farbdosierung
erfolgt dadurch dass das innen an der Mantelfläche der Siebdruckeinrichtung (1) anliegenden Rakel (2) mindestens im Betriebszustand die
Druckfarbe durch den farbdurchlässigen Mantel der rotativ arbeitenden Siebdruckvorrichtung (1) drückt, so dass die zu verdruckende Druckfarbe
von der äußeren Mantelfläche der Siebdruckvorrichtung (1) dem Druck zugeführt werden kann.
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